
Protokoll
F-teknologsektionens styrelsemöte

Måndagen den första december

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Kassör Magnus Jonsson
Sekreterare Per Jacobsson
DP-överste Sta�an Sahlin
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind
Foc-ordförande Jens Samuelsson

�1 Mötets öppnande
Ordförande förklarade mötet öppnat.

�2 Info från utskott och kommittéer
Lokal samverkansgrupp (Jens): Jens berättade att man diskuterat ombyggnaden av forskarhuset,
eventuell �ytt av Signes samt kvävehanteringen i huset.
VG (Elisabeth): Det diskuterades om det var möjligt att ställa datorer i studielokalerna på femte
våningen och det verkade gå bra. Kursen fysikaliska principer diskuterades eftersom några tycker
att den avskräcker studenterna. Det berättades att antalet mastersprogram skulle skäras ned.

�3 Ansvarig för dd:s sidor
Erik: Erik berättade att han skickat en annons till Finform angående ansvarig för dd:s websida.
Styret diskuterade arvodet.

�4 F-konferens
Erik berättade om hur förra konferensen i Lund gått till. Han sa att det inte varit särskilt struk-
turerat, vilket man måste ändra på. Styret bestämde preliminärt datum 3-5 maj och att färska
DP och F6 ska hjälpa till. Erik framförde sin åsikt att man borde gå ut på stan i stället för till
gasquen under konferensen eftersom han inte vågar visa sig på gasquen.

�5 Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.
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Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande
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